



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處  
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department  
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

### 在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45(1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45(2)條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 22(3)條，公布撤回申請的詳情。

#### APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
302764233	CHAOS THEORY	33	21-02-2014	Brown Estate Vineyards, LLC 3233 Sage Canyon Road, St. Helena, California, 94574, UNITED STATES	MARKS & CLERK Level 9, Cyberport 1, 100 Cyberport Road, Pok Fu Lam, HONG KONG
303072528	<b>YSA</b>	25, 41	31-10-2014	張秀蘭以香港兒童 足球學校之名營業 香港 觀塘成業街 7 號 寧晉中心 27 樓 H	香港兒童足球學校 香港 觀塘成業街 7 號 寧晉中 心 27 樓 H